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Ontwerp van decreet bovenlokaal jeugdwerk  -  Stand van zaken

In het ondernemingsplan 2016 van het departement Cultuur, Jeugd, Sport en Media 
staat te lezen: “In het kader van de uitvoering van de interne staatshervorming, ter 
uitvoering van de regularisering van de GESCO middelen en de DAC middelen wordt 
gewerkt aan een nieuw decreet ter ondersteuning van verschillende vormen van lokaal 
en bovenlokaal jeugdwerk.”

Om dit te bewerkstelligen was een conceptnota in juni 2016 gepland. Dit moet dan later 
uitmonden in een decretaal kader (gepland voor najaar 2017). 

In de beleidsbrief Jeugd 2016-2017 staat te lezen dat het decreet bovenlokaal jeugdwerk 
momenteel in voorbereiding is. 

1. Is de aangekondigde conceptnota reeds gefinaliseerd? Zo ja, wat zijn de kernpunten 
die hierin verwoord staan? Zo neen, wanneer zal deze er definitief komen?

2. Kan de minister meer uitleg geven over de huidige stand van zaken van het ontwerp 
van decreet bovenlokaal jeugdwerk? Hoe staat het met de voorbereiding hierin?



SVEN GATZ 
VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD EN BRUSSEL

ANTWOORD
op vraag nr. 108 van 22 december 2016
van MIRANDA VAN EETVELDE

1. In 2016 werd een uitgebreid overleg georganiseerd met diverse belanghebbenden wat 
resulteerde in een kader voor het nieuwe beleid. Dit kader werd toegelicht op een 
overleg met de jeugdsector en vertegenwoordigers van de lokale en provinciale 
besturen en op donderdag 8 december 2016 op de vergadering van de Commissie 
voor Cultuur, Jeugd, Sport en Media. Momenteel wordt gewerkt aan een voorontwerp 
van decreet. 

De belangrijkste krachtlijnen van het toekomstig beleid zijn de (verdere) structurele 
ondersteuning van jeugdhuizen, van werkingen met maatschappelijk kwetsbare 
kinderen en jongeren en van werkingen voor kinderen en jongeren met een handicap. 
Daarnaast zal ook de verdere uitbouw van het netwerk ‘Jeugdwerk voor allen’ 
verzekerd worden. 

2. De grote lijnen van het decreet zijn uitgezet. Momenteel wordt door de administratie 
een ontwerptekst voorbereid die in de loop van de volgende maanden zal worden 
besproken met jeugdsector en vertegenwoordigers van de lokale en provinciale 
besturen.


